
Haukivuoren aluejohtokunta keskusteli linja-autoaikatauluista ylimääräisessä 
kokouksessaan 21.11.2024 ja haluaa lausua seuraavaa:

1) Toivomme edelleen, että kaikkien vuorojen tulo-/lähtöaika merkittäisiin Wanhalle 
Osulalle, koska 

A) se selkeyttäisi aikatauluja huomattavasti Haukivuoren kohdalla, koska aikatauluista 
voisi jättää Kt 72-merkinnän pois. Se pysäkki on vajaan minuutin päässä Osulalta lähdön 
jälkeen. 

B) Olisi selkeä ratkaisu odottaako auto lähtöaikaansa Wanhan Osulan luona vai Kt 72 
pysäkillä

C) Ylivoimaisesti suurin osa matkustajista asuu Wanhan Osulan - koulun - 
hyvinvointiaseman välisellä alueella.

2) Toivomme, että eniten käytetyt vuorot 8.50 (uudessa 9.00) Mikkeliin kävisi koululla myös 
kesäisin (ainakin T-merkintä) sekä Mikkelistä 14.20 ja 16.25 ja 19.05 vuoroilla koulu T-
merkinnällä (sekä kesällä että talvella).

Perusteena on se, että koulun lähellä on palveluasunnot, joissa asuu huonommin liikkuvia 
ihmisiä ja auto voisi viedä heidät ostoskärryineen lähemmäs kotiovea. T- merkintä riittää, 
koska auto käy, jos asiakas sitä pyytää kuljettajalta. Kaikilla vuoroilla on 
normaalitilanteessa aikaa Haukivuorella tähän kierrokseen.

3) Aikatauluaikoihin ei ole muuta huomauttamista kuin 

A) eikö muutos Mikkelistä 14.20 -> 14.25 aikoinaan ollut jonkun koulun pyyntö? Onko se 
tarve poistunut? Muutoin 14.20 uudessa sopii kyllä.

B) 8.50 Haukivuorelta (uudessa 9.00) on kiertänyt tarvittaessa koulujen kautta Mikkelissä. 
Onko tarve poistunut ja riittääkö myöhempi tuloaika?

YLEISTÄ:
Pidämme tärkeänä, että kuten on jo tehty, aikatauluissa huomioidaan vastaisuudessakin 
jatkoyhteydet junilta ja junille sekä kaukoliikenteen vuoroihin Savonlinnan ja Heinolan-
Lahden suuntiin sekä seurataan mahdollisia muutoksia näiden suhteen. 

Walttikorttia kannattaa markkinoida. Huomattakoon myös, että kännykän QR-koodin käyttö 
on erityisen hidasta ja hankalaa käytetyissä kortinlukijoissa, joten toivomme nykyisen 
Waltti-muovikortin säilyvän jatkossakin.

Aikatauluehdotuksessa ei ole lauantaisin tai sunnuntaisin yhtään yhteyttä Pieksämäelle/
Pieksämäeltä. Onko näin tarkoitettu vai onko ehdotuksessa käsitelty vain Mikkelin 
yhteydet?
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